
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-20-218789 

Zaaknummer Z-19-083017 

Naam raadslid R. Manshanden en A. Meester 

Fractie GroenLinks en BAMM 

Onderwerp Raadsvragen GroenLinks en BAMM zonnepanelen op daken en 

netcapaciteit 

Datum waarop de vraag is gesteld 13 januari 2020 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Onlangs hoorden wij van een agrariër in polder het Grootslag te Andijk, dat hem geen vergunning 

was verleend voor het plaatsen van zonnepanelen op hun agrarische pand(en). De reden voor deze 

beslissing zou de netcapaciteit zijn. Ook werden zorgen geuit m.b.t. het mislopen hierdoor op 

subsidie. Omdat wij eerder hebben aangegeven belang te hechten aan zonnepanelen op de veelal 

grote daken van bedrijfsgebouwen hebben wij hierover de volgende vragen: 

 

1.  Zijn er meerdere aanvragen voor het plaatsen van zonnepanelen op agrarische en 

andere bedrijfsbebouwing niet gehonoreerd op grond van niet toereikende net 

capaciteit? 

antwoord   

2. Zo ja, kunt u aangeven waar dit probleem nog meer speelt en kunt u een beeld schetsen 

hoe groot dit probleem is? 

Antwoord  

3. Zijn er stappen ondernomen om deze problematiek op te lossen? Zo ja, welke? 

Antwoord  

4. Welk uitzicht kunt u deze agrariërs en eventuele andere ondernemers bieden op het 

toch kunnen realiseren van hun duurzaamheidsinitiatieven? 



 

 

Antwoord  

5. Liggen er oplossingen in het verschiet m.b.t. het mislopen van de subsidie? Is dit 

probleem bekend? 

Antwoord  

6. Is er bij het opstellen van de ambities van het Westfriese Energie Kompas en de 

Regionale Energie Strategie rekening gehouden met dit probleem, waardoor wellicht de 

energie doelstellingen niet gehaald kunnen worden en hoe? 

Antwoord  

7. Kortom speelt dit regionaal en wordt dit ook regionaal opgepakt ? Zijn daar afspraken 

over gemaakt, zo ja, welke? 

Antwoord  

8. Zijn er aanvragen van bedrijven voor het plaatsen van zonnepanelen op daken en/of 

plaatsen van windmolens die wel gehonoreerd worden en dan niet alleen van bedrijven 

in onze gemeente, maar van heel Noord-Holland? Kortom: Hoe zit het met de verdeling 

van het gebruik van het net, wie het eerst komt, het eerst maalt? Of is er een 

hiërarchie in de toekenning? 

Antwoord  

9. Kunnen wij een overzicht/beeld krijgen van de netcapaciteit in Noord-Holland en het 

gebruik van de huidige energie behoefte? 

Antwoord  

 

 


